
Notulen vergadering Medezeggenschapsraad ’t Busseltje – 14 december 2023 

Aanwezig  Afwezig  

Oudergeleding  Oudergeleding  

Eva Geboers Wim Noorlag (Na afmelding) 

Stan Wagter (Voorzitter)   

   

  

Personeelsgeleding  Personeelsgeleding  

Vincent Boschman  

Moniek van der Horst   

Saskia de Graaf  

    

Op uitnodiging   

Roy Pellegrom (SD) tot 16.30 uur  

Ron Schoonhein (GD) tot 16.00 uur  

  
Afkortingen  
MR:  Medezeggenschapsraad   
OG:  Oudergeleding   
PG:  Personeelsgeleding   
TEAM:  Personeel  
SD: Schooldirecteur 
GD: Groepsdirecteur  
  
Notulist  
Vincent Boschman 
 
Agenda  
Met SD 

1) 15.00 - 15.05 Opening en welkom 
2) 15.05 - 15.15 Huisvesting 
3) 15.30 - 16.00 Begroting en MR budget 

 
Zonder SD 16.00 - 17.00     

1) 16.00 - 16.30 Visietraject Kansrijke combinatiegroepen 
2) 16.30 - 16.45 Schooluitjes en excursies 
3) 16.45 - 17.00 Terugkoppeling Pestgedrag en veilige leeromgeving 

 
 

Opening en Welkom (met SD en GD) 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom.  

 
Huisvesting (met SD en GD) 
De MR krijgt van de GD onder embargo een update omtrent de huisvesting van 't Busseltje. Er is veel 

nieuws gemeld en inhoudelijk besproken. Zodra het kan worden ouders en het team ingelicht.  

  



Begroting (Met SD) 

Vanuit de OG komt de vraag naar de SD of er bijzonderheden zijn omtrent de begroting. SD geeft 

aan dat afgelopen twee jaar de school NPO-gelden heeft gekregen om onderwijsopbrengsten te 

verbeteren. Hierbij is ingezet op onderwijsassistenten en meer uren voor de combinatiefunctionaris 

gym. Echter is vooral ingezet op leermiddelen, zoals extra materialen en nieuwe methodes.  

De NPO-gelden zijn nu op, waardoor er soms geen ruimte meer is voor bepaalde investeringen en SD 

hierdoor soms ook bepaalde investeringsverzoeken vanuit het personeel moet afwijzen. 

Onderbouwgroepen krijgen in de nabije toekomst nieuw meubilair en er wordt gekeken naar een 

nieuwe taalmethode. SD geeft aan dat er wel een potje beschikbaar is, zodat onverwachte zaken 

opgevangen kunnen worden. 

Het voordelige energiecontract dat de school had is afgelopen. Nu is een nieuw energiecontract 

afgesloten, waardoor de energiekosten waarschijnlijk zullen stijgen. Dit moet zelf worden 

opgevangen door de school. 

Kosten excursies en schooluitjes zijn lager uitgevallen dan verwacht. Hetzelfde bedrag is voor 

komend jaar begroot. 

Begroting MR is een bedrag dat vrij besteed mag worden, maar het moet wel verantwoord worden.  

SD geeft verder aan dat al het geld dat niet opgemaakt wordt, weer terug in de kas gaat van RBOB 

de Kempen. 

De MR heeft verder geen vragen meer over de begroting. 

Visietraject Kansrijke combinatiegroepen (met SD) 

Tijdens de vorige MR-vergadering was wat verwarring ontstaan bij de OG over de term ‘Kansrijke 

combinatiegroepen’ voor het visietraject. Dit komt omdat de inhoud van dit visietraject ook ingezet 

zou kunnen worden bij homogene groepen. In een apart gesprek met een lid van de PG is wat 

onduidelijkheid hierover weggenomen. 

SD geeft nog een verdere toelichting op de voorgeschiedenis van het visietraject. In het eerste 

schooljaar waarin de hele school in combinatieklassen werkte (2020-2021), paste het 

onderwijsconcept van 't Busseltje niet goed bij de combinatieklassen. Om deze reden is de school 

vanaf schooljaar 2021-2022 in zee gegaan met BCO die een visietraject heeft begeleid, genaamd 

‘Kansrijke combinatiegroepen’. Hierbij is vooral ingezet op het verbinden van leerlijnen bij de 

domeinen technisch lezen, leesbegrip, spelling en rekenen. Het is de bedoeling dat de leerkracht 

zoveel mogelijk de groep als geheel instructie geeft en hiermee het aantal instructies vermindert. Dit 

proces is niet zonder hobbels verlopen. Het team heeft inspraak gehad op de implementatie van het 

traject van BCO. Nuanceaanpassingen zijn ook gemaakt, zodat de werkwijze volgens BCO aansluit bij 

de werkwijze van 't Busseltje.  

In februari volgt een evaluatie op het traject en op de combinatiegroepen.  Mochten in de toekomst 

één of meerdere homogene groepen terugkeren, dan moet dit goed beredeneerd zijn. SD geeft 

hierbij aan dat uit diverse artikelen blijkt dat werken in heterogene groepen beter aansluit bij 

inclusief en passend onderwijs. Het werken in heterogene groepen geniet dan ook de voorkeur van 

de SD. Vanuit de OG wordt ook aangegeven dat ze positieve geluiden horen van ouders over de 

heterogene groepen.  



SD geeft aan dat de school op dit moment de vruchten plukt van dit traject. Dit is ook terug te zien in 

de resultaten. De ouders zijn meegenomen in dit proces via nieuwsberichten op ouderportaal, maar 

de vraag is in hoeverre deze berichten worden gelezen door alle ouders. De OG geeft aan de 

berichten op het ouderportaal prettig te vinden.  

Visie of excursies en uitjes (zonder SD) 

Vanuit de OG zijn er wat punten van aandacht omtrent de excursies. Ze vragen welke visie op dit 

moment achter de excursies zit en verwijzen daarbij ook naar het visiedocument burgerschap. 

PG geeft aan dat de school in twee schooljaren werkt en daarin met vaste schooluitjes werkt (zodat 

alle thema's aangeboden worden aan beide leerjaren). Met de excursies proberen ze zo goed als 

mogelijk aan te sluiten bij de thema's die op dat moment aan bod komen. In een lijst wordt 

bijgehouden naar welke excursies de groepen gaan, zodat er geen dubbele uitjes ontstaan. 

Daarnaast worden door Cultuurplaza de Kempen ook diverse excursies aangeboden. Door OG wordt 

gevraagd of deze excursies aansluiten bij de visie/ambitie van de school. Ook is de vraag of OG die 

cultuurkalender mag inzien. 

In de schoolgids staat beschreven dat de school met vieringen werkt. Gezamenlijke vieringen zijn 

minder goed zichtbaar volgens de OG. Dit staat in het Schoolplan, wat wil zeggen dat dit ergens de 

komende vier jaar in het jaarplan zal verschijnen. De mening wordt door OG uitgesproken dat het 

aantal excursies en het soort excursies wat mager is. Graag wil de OG hierover een ambitie of visie 

op papier. Het is voor OG fijn om het vaker te agenderen tijdens de MR-vergaderingen. 

PG geeft aan dat de hoeveelheid excursies en het soort excursies sterk afhangt van het budget wat 

hieraan gekoppeld is. De ambitie die door een lid van de OG wordt uitgesproken om een keer een 

bus te huren en naar een andere stad te gaan voor een grotere excursie is daardoor vaak niet 

mogelijk. 

Een MR-lid van de OG zoekt terug in het schoolplan of het stuk schooluitjes/excursies terugkomt in 

het schoolplan. Lijst met uitjes en excursies en jaarkalender cultuureducatie 2023/2024 en de 

cultuuragenda van Cultuurplaza de Kempen worden door PG gedeeld.  

Terugkoppeling pestgedrag (zonder SD) 

PMR heeft aan het team de vraag gesteld of zij ook signalen op hebben gevangen van pestgedrag. 

Deze vraag is met name bij de bovenbouwleerkrachten neergelegd. Het antwoord is dat ze hiervan 

goed op de hoogte zijn en elkaar daarin ook meenemen. De rest van het team is niet altijd op de 

hoogte van eventuele spanningen die spelen tussen bovenbouwleerlingen. Het bovenbouwteam 

geeft aan dat de hoeveelheid situaties/gevallen van pestgedrag momenteel niet anders is dan in 

andere jaren. 

PG geeft ook aan dat signalen worden opgevangen bij leerlingen door vragenlijsten af te nemen en 

vervolgens met kinderen hierover in gesprek te gaan als er zaken opvallen.  

Fides wordt preventief ingezet. Na de kerstvakantie zullen alle symbolen nogmaals centraal staan. 

Nu is het nog afhankelijk van de leerkracht in hoeverre Fides terug te zien is in de groep. 

  



Rondvraag (zonder SD) 

Sharepoint wordt opnieuw ingericht door huidige secretaris. De mappenstructuur is op dit moment 

nog vrij onduidelijk. 

Documentencheck wordt buiten vergadering over de mail gedaan. Voor dit overleg stond het op de 

planning, alleen is de voorzitter van de MR hiervoor nodig en die was afwezig tijdens het overleg. 

Het gaat over het MR-reglement en het rooster van aftreden dat nog moet worden opgenomen in 

het activiteitenplan. 

MR bespreekt een verzoek van een onderwijsassistent over arbeidsvoorwaarden. De uitkomst van 

deze bespreking wordt teruggekoppeld aan dit teamlid.   

Het onderwijs op handschrift was via de mail geagendeerd door iemand van de OG. Vanuit PG wordt 

aangegeven dat het prima is om dit te bespreken, maar dat de focus op dit moment niet ligt op het 

handschriftonderwijs en dat dit naar alle waarschijnlijkheid ook volgend schooljaar nog niet zo zal 

zijn. Wel wordt herkend dat het een zorgenkindje is voor de lange termijn. 

De huidige secretaris geeft aan dat zijn takenpakket te vol zit en dat hij hierover in gesprek is gegaan 

met SD. Uit dit gesprek is naar voren gekomen dat hij de taak van secretaris eventueel zou kunnen 

overdragen aan iemand van de OG. Het overdragen van de gehele taak is besproken, maar 

aangezien in de OG ook al de taak van voorzitter is opgenomen, zou het toch eerlijker zijn om de rol 

van secretaris bij de PG te houden. Wel is afgesproken dat het notuleren en completeren van de 

notulen kan rouleren over alle MR-leden. De secretaris koppelt dit terug aan de SD. 

 

Actiepunten 

- Leden van de MR denken na over eventuele manier om het MR-budget te besteden. 

- Secretaris koppelt de afspraak over het notuleren terug aan SD. 

- De lijst met excursies en agenda van Cultuurplaza de Kempen wordt gedeeld door de PG 

- Het lid van de PG die de vraag van de onderwijsassistent heeft gekregen, koppelt het advies 

van de MR terug naar de onderwijsassistent. 

- Lid van OG zoekt in het schoolplan of hierin het stuk schooluitjes/excursies terugkomt. 

- Het MR-reglement en het rooster van aftreden worden nog gecompleteerd. Hierover wordt 

via de mail gecommuniceerd. 

- Het agendapunt ‘verkiezingen MR’ komt op de volgende agenda. 

 


